Subject:

FW: Financial Aid Seminar 大學獎助學金申請知識講座 And Sat1Preview Night



To: DBHS CAPA Parents & Students

SAT I Preview Night

SATI考前總復習

Date: Friday 星期五 10/04/2013

Time: 晚上6:00-8:00PM

Place: DBHS Golden Horseshoe

千載難逢的機會.勿錯過考前重點復習.免費參加.

主講Mr. Almer

Come preview the SAT I test with Mr. Almer-FREE & open to all students!

College Financial Aid Seminar

大學獎助學金申請知識講座

Date: Friday 星期五 10/04/2013

Time: 7PM 晚上7點

Place: DBHS Library

* What kind of financial plans do you have for your children's high college costs?

您有什麼樣的財務規劃來準備您孩子的高學費?

* Can you afford high cost of colleges and private education, boarding schools?

大學, 私立學校, 寄宿學校等學費那麼高, 您能負擔得起嗎?

* Parents and students must have the knowledge and information about the financial aid fundamentals.

家長和學生必須要有獎助學金的基本知識和訊息。

* These knowledge and information will provide strategies for school selections, how to save money so that the parents can pay as little as possible and how to support the high college costs.

這些知識和資訊可提供如何選擇學校,為您省錢,讓父母可以供的起和能夠承受高學費的方法。

* The parents and students MUST know the ACTUAL MONEY they have to pay after financial aid, NOT the cost of college posted.

家長和學生必須了解經過獎助學金您實際付的金額, 而不是公佈的大學費用。

FACEBOOK



Like us on Facebook! 成為我們的臉書粉絲!

facebook.com/dbcapa

Forward to Friend

CAPA 電郵快報 | CAPA Newsbrief

為了保證你可按時收到我們各個有關活動通知, 請將我們CAPA的信箱地址編入你的信箱地址 名冊內,以免被誤當作垃圾郵件處理. 我們的電 子郵件信箱為: <u>dbcapa@gmail.com</u>

To ensure that our messages are not misidentified as Spam and delivered to your junk mailbox by your e-mail system, please add our e-mail address, dbcapa@gmail.com into your address book.

Website: http://dbcapa.us2.list-

 $\underline{manage.com/track/click?u=675c0dd559873cfbd164dd86f\&id=30efa5df3c\&e=6f7f1667e9}$

Facebook: http://dbcapa.us2.list-

 $\underline{manage1.com/track/click?u=675c0dd559873cfbd164dd86f\&id=0cf89aa978\&e=6f7f1667e9}$

Email: dbcapa@gmail.com

Copyright © 2013 DBHS Chinese American Parents Association, All rights reserved. Thank you for being a member of Diamond Bar High School's Chinese American Parents Association.

Our mailing address is:

DBHS Chinese American Parents Association P.O. Box 5222 Diamond Bar, CA 91765